
ویروس عجیب صدر، به پرسپولیسی ها هم سرایت کرد و این تیم 

که درســـت در هفته پایانی توانسته بود خودش را به صدر جدول 

لیگ برســـاند، مربی آرژانتینی خود را در شرف جدایی می بیند تا 

هـــواداران این تیم که در فصل نقل وانتقالات هیچ حرکت مثبتی 

از باشگاه ندیدند، حالا نگران این باشند که سرمربی آنها هم مثل 

مربی ایتالیایی رقیب شان به ایران برنگردد و نگران باشند که در این 

صورت چه کسی قرار است جایش را بگیرد. گزارش »فرهیختگان« 

در این خصوص را در ادامه می خوانید. 

 بازی  قبل از دیدار آخر آغاز شد

درست قبل از بازی آخر پرسپولیس در لیگ برتر مقابل نساجی بود 

که کالدرون در باشگاه حاضر شد و تنها چیزی که از آن جلسه به 

خاطر داریم عکس یادگاری با لبخندهای دسته جمعی انصاری فرد و 

کادر فنی خارجی پرسپولیس است. آنقدر این عکس تاثیر گذار بود 

که تصور کردیم مشکلات کالدرون برطرف شده و دیگر نگرانی ای 

در این زمینه وجود ندارد، اما درســـت فردای همان روز کالدرون با 

انتشار پستی در اینستاگرام از ناراحتی اش از باشگاه حرف زد تا همه 

را مات و مبهوت کند. یک روز بعد از پیروزی، کالدرون و دستیارانش 

چمدان های خود را بستند تا بعد از یک نیم فصل، سال نو میلادی را 

در کنار خانواده های خود بگذرانند، اما گابریل قبل از ترک ایران باز 

هم ویدئویی از خود منتشر کرد و علاوه بر انتقاد از عملکرد باشگاه در 

انجام تشریفات او و دستیارانش از هواداران و بازیکنان پرسپولیسی 

خداحافظی معناداری کرد. خیلی ها بعد از این پست معتقد بودند 

که او دیگر به ایران بر نمی گردد ولی مدیرعامل پرسپولیس تاکید 

کـــرد که کالدرون صددرصد بر می گردد تا هواداران تیمش را آرام 

کند. البته خیلی ها امید زیادی نداشتند. 

 فقط یک شرط!

کالدرون پیش از اینکه ایران را ترک کند چند شـــرط برای ادامه 

همکاری با پرسپولیس برای باشگاه گذاشت که از مهم ترین آنها 

پرداخت شدن حقوق خودش و دستیارانش، تسویه با بازیکنانی 

که از فصل قبل طلب دارند و رساندن پرداختی های فصل جاری 

به آنچه در قراردادشان ذکر شده، برگزاری اردوی خارجی و جذب 

بازیکنان جدید است اما تا امروز هیچ کدام از این موارد به جز اردوی 

قطر انجام نشده است. تنها دســـتاورد این روزهای پرسپولیس 

جلســـاتی است که پشت ســـر هم برگزار می شود و خروجی اش 

تقریبا هیچ است!

 پول برای بازیکن خارجی هست، برای تیم نیست؟

یک نکته خیلی عجیب که این روزها در پرسپولیس دیده می شود 

مربوط به پرداخت بدهی بازیکنان و جذب بازیکنان جدید است. 

باشگاه ادعا می کند که بازیکنان ایرانی مدنظر کالدرون نمی توانند 

تیم های فعلی خود را ترک کنند و کالدرون هم راضی نمی شود که 

چند خارجی با کیفیت جذب شود و این موضوع باعث شده که 

آنها نتوانند در نقل و انتقالات موفق عمل کنند، اما وقتی پیگیر 

پرداخت طلب بازیکنانی مثل رسن، ترابی، بیرانوند و اعضای کادر 

فنی هستیم با این جواب مواجه می شویم که فعلا پولی در خزانه 

باشگاه وجود ندارد. سوالی که پیش می آید این است که اگر واقعا 

باشگاه پرسپولیس پول ندارد، چطور می خواهد برای جذب چند 

بازیکن خارجی آن هم از نوع باکیفیتش اقدام کند؟ به 

نظر می آید باشگاه قصد دارد در این زمینه توپ را 

به زمین سرمربی بیندازد. 

 تغییر موضع انصاری فرد 

مدیرعامـــل ســـرخ ها در روزی کـــه 

کالدرون ایـــران را با ناراحتی ترک 

کرد قویا اعلام کرد که این مربی 

صددرصد به ایران باز می گردد 

اما دیروز مصاحبه ای از او روی 

خروجی سایت باشگاه قرار 

گرفت کـــه کمی تردیدآمیز 

بود. انصاری فرد اعلام کرد 

اگر مجبور باشد برای حل 

مشکلات پول قرض می کند اما با شناختی که از کالدرون دارد، به 

بازگشت این مربی امیدوار است. 

 مردی که قول نمی دهد

با حضور رســـول پناه در هیات مدیره پرسپولیس، به نظر می آید 

سیاست های هیات مدیره تغییر کرده و حتی کار به جایی رسیده 

که در یکی از کم نظیر ترین روزهای خود 

جلسه آنها با حضور تمامی اعضا در 

یک رستوران آن هم بدون حضور و 

اطلاع مدیرعامل برگزار می شود. 

هرچند رئیس هیات مدیره سرخ ها 

اعتقـــاد دارد که این نشســـت برای 

شـــکایت از فضای مجازی و رسانه های 

سنگ انداز بوده، اما به نظر می رسد موضوع 

جلســـه طولانی مـــدت هیات مدیـــره به همین 

مبحث ختم نشده باشد. رسول پناه در گفت وگو با 

»فرهیختگان« تاکید کرد نمی تواند برای بازگشت 

کالدرون قولی به هواداران بدهد چراکه مدیرعامل 

باشگاه نیســـت و این موارد برعهده مدیرعامل 

باشگاه است. از باشگاه اما می گویند که او با این 

حرف توپ را به زمین باشگاه انداخته است تا اگر 

کالدرون برنگشت، هوادار یقه مدیرعامل را بگیرد، نه هیات مدیره 

و این مساله احتمال برنگشتن مرد آرژانتینی را تقویت می کند. 

 مخالفت وزیر با استعفای متهم ردیف اول

خبر خوشحال کننده برای هواداران پرسپولیس استعفای متهم 

ردیف اول پرسپولیسی ها از هیات مدیره بود. ایرج عرب که خیلی ها 

او را عامل رفتن برانکو می دانند، با اعلام برخی از رسانه ها استعفا 

کرده و این موضع شبهات درخصوص بازگشت کالدرون را بیشتر 

می کند. مطلعان بر این باورند که او متوجه عدم بازگشت سرمربی 

آرژانتینی تیمش شده و با توجه به انتقادهایی که به عملکرد باشگاه 

جهت مسجل کردن حضور کالدرون دارد، حاضر نیست به کارش 

در هیات مدیره ادامه بدهد. البته از هیات مدیره خبر رسیده که این 

اســـتعفا باز هم با مخالفت وزیر ورزش مواجه شده است، اما عرب 

اصرار دارد زودتر برود!

 هواداران ناز کالدرون را نمی کشند!

دیروز کالدرون باز هم پستی منتشر و در آن اشاره کرد که تنها 72 

ساعت تا شروع تمرینات باقی مانده و هنوز هیچ اتفاق جدیدی در 

باشـــگاه رخ نداده است. این ضرب الاجل کالدرون به باشگاه زیاد 

به مذاق هواداران پرسپولیس خوش نیامد و آنها با نظرات انتقادی 

خود زیر این پست به نوعی بی تفاوتی خود را به احتمال برنگشتن 

این مربی اعلام کردند. حتی برخی از آنها پارا فراتر گذاشـــتند و از 

او خواهش کردند که به پرسپولیس برنگردد. هواداران پرسپولیس 

ادعا می کردند قرار نیست مثل استقلالی ها که ناز استراماچونی را 

کشیدند، ناز کالدرون را بکشند. 

  گزارش
گزارش »فرهیختگان« از روزهای پرالتهاب پرسپولیس؛ مخالفت وزارت ورزش با استعفای عرب

کالدرون تهدید کرد، اما به اندازه استرا حامی ندارد

موسوی، عضو جدید هیات مدیره استقلال در گفت وگو با »فرهیختگان«: مگر قرمزها دشمن ما هستند؟

کمک به پرسپولیس نشانه نداشتن تعصب به استقلال نیست
نه تحمیلی هستم و نه برای آمدنم شرط گذاشتند

استقلال در وقت اضطرار است، تکلیف بود که کمک کنم
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حکم فیفا علیه قرمزها اسفند یا فروردین می رسد

 مطالبه سنگین برانکو؛ تمام بدهی
خسارت، دستمزد امسال و مالیات

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

آرشمحمدی
  روزنامه نگار

چند سالی می شود نامش به عنوان یک مدیر اقتصادی که 

علاقه زیادی به فوتبال دارد در رسانه های ورزشی منتشر و 

از وی به عنوان رفیق بزرگان استقلالی ازجمله امیر قلعه نویی 

یاد می شـــود. هرچند خودش معتقد است در این فوتبال با 

خیلی ها دوستی صمیمانه ای دارد که حتی پرسپولیسی ها 

نیز در دایره این دوســـتان قرار دارند. عبدالرضا موســـوی 

جدیدترین عضو هیات مدیره استقلال است، هرچند هنوز 

حکم رســـمی اش ابلاغ نشده، اما کارش را آغاز کرده و در این 

مدت کوتاه با ارتباطاتش سعی کرده تا گوشه ای از مشکلات 

استقلال را برطرف کند. ضمن اینکه درخصوص حضور وی در 

استقلال طی چند روز اخیر شایعاتی مطرح شد. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با عضو جدید هیات مدیره استقلال را در ادامه 

می خوانید.

چه دلیلی باعث شد به هیات مدیره استقلال اضافه شوید؟

اول اینکه خودم با عشـــق و علاقه برای کمک به استقلال آمدم 

و می خواهم برای این تیم کار کنم. در وهله بعدی دیدم شـــرایط 

استقلال خوب نیست و وقتی از من خواستند در این تیم باشم، 

اعلام آمادگی کردم، آن هم نه به خاطر شخص خاصی یا حمایت از 

کسی بلکه به خاطر بخشی از مردم کشورم که استقلالی هستند. 

در این بین هم دوست دارم کاری انجام بدهم که عام المنفعه باشد 

یعنی بخش عمده ای از مردم از آن ســـود برده و راضی باشند. با 

چنین هدفی به استقلال آمدم و حاضرم در این شرایط به این تیم 

کمک کرده و ادامه بدهم. 

آیا صحت ندارد که چنین سمتی به شما تحمیل شده است؟

آدمی نیســـتم که با زور به جایی بـــروم یا اگر بدانم حضورم برای 

جایی مفید نیست، به هر قیمتی بخواهم آنجا باشم. نه با زور به 

هیات مدیره استقلال آمده ام و نه کسی من را تحمیل کرده است. 

تمام صحبت من این است که در شرایط عادی خودم وارد فضای 

ورزش نمی شوم چون کار من نیست. کار من اقتصادی است و کار 

و زندگـــی خودم را دارم، اما حالا وقت کمک بود و زمانی که دیدم 

می توانم کمک کنم، آمدم. اینکه در رســـانه ها چه چیزی نوشته 

می شـــود در هر صورت هرکسی می تواند هر تفسیری برای خود 

داشته باشد. در دوره زمانه بدی هستیم، دوره ای که بی اخلاقی در 

آن موج می زند، تهمت می زنند، فحش می دهند و هرچه بخواهند 

می نویسند و کاری هم ندارند نیت آدم ها خوب است یا بد. 

ارتباط تان با پرسپولیسی ها هم دردسرساز شد!

بنده برای حضور در فضای ورزش خیلی علاقه مند نیســـتم، اما 

امروز احساس کردم که فضای مناسبی بر استقلال حاکم نیست 

و به این فضا ورود کردم تا به تیم محبوبم کمک کنم. با این حال 

دوســـت داشتن استقلال هم مانعی نیست که اگر به طور مثال 

پرسپولیس هم کمک بخواهد به این تیم کمک نکنم. من هیچ 

زمان علاقه شـــخصی ام را به رضایتمندی بخشـــی از مردم گره 

نمی زنم و البته کمک به پرســـپولیس هم به معنای آن نیســـت 

که تعصبی به اســـتقلال نداریم یا دشمن این تیم هستیم. مگر 

پرســـپولیس دشمن ماست که این حرف ها زده می شود؟ ما در 

کنـــار هم جوانمردانه بازی می کنیم و رفیق هســـتیم. هدف ما 

کمک به فوتبال و امروز کمک به اســـتقلال است و اگر ببینیم 

کمکی از ما ســـاخته نیســـت و فرد دیگری می تواند به این تیم 

کمک کند، بسم الله. 

اظهارنظر عجیبی از شما منتشر شد مبنی بر اینکه به دعوت 

وزیر ورزش این سمت را پذیرفتید در حالی که وقت و حوصله 

این کارها را ندارید! آیا این حرف صحت دارد؟

این حرف به این معناست که در زمان عادی و شرایط نرمال برای 

اســـتقلال تمایلی برای حضور در این تیم ندارم؛ نه الان که وقت 

اضطرار است، خودم احساس کردم می توانم کمک کنم. یک موقع 

از جایی رد می شـــوید و می بینید یک اتفاقی افتاده، یا احساس 

مســـئولیت می کنید و عواقبش را می پذیرید یا بی تفاوت از آن رد 

می شـــوید. با اینکه برخی مواقع کار خیر هم عواقبی دارد اما باز 

هم آن را انجام می دهید. امروز اســـتقلال دچار مشکلات عدیده  

و زیادی شـــده است. مربی رفته و هیات مدیره به این روز افتاده، 

برای همین برای کمک احساس وظیفه کرده و به استقلال آمدم. 

البته یک شـــایعه عجیب دیگر هم درخصوص شما منتشر 

شد مبنی بر اینکه هزینه عضویت موسوی در هیات مدیره 

استقلال، تامین و ارائه سرویس و بلیت هواپیما برای مسابقات 

تیم های ملی در رشته های مختلف است. 

این حرف کذب محض اســـت و اصلا صحت ندارد. نمی دانم چرا 

این دروغ ها گفته می شود. برای من هیچ شرطی نگذاشتند و فقط 

با هدف کمک به استقلال آمدم. 

به استقلال کمک اقتصادی هم می کنید؟

کاری که در توانم باشد را برای تیم انجام می دهم و این مسائل از 

وظایف ذاتی من است. هرچند دوست دارم استقلال و پرسپولیس 

به جایی برســـند که توسط خود مردم با راهکارهای مختلف اداره 

شوند. 

برخی می گویند وزیر ورزش با انتخاب مدیران ناکارآمد به این 

شکل به استقلال ضربه می زند؟ 

واقعا این طور نیست. اهل دروغ نیستم و با چشمانم دیدم که وزیر 

برای هر دو تیم دغدغه دارد، اما برخی مسائل از کنترل ایشان خارج 

است. من از شما سوال می کنم؛ در چنین فضایی که تهمت می زنند 

چه کسی حاضر است آبرویش را به حراج بگذارد؟ کدام فردی که 

هم متخصص باشد و هم مدیر و هم همه فن حریف حاضر است 

در چنین فضایی وارد گود شود؟ شما فکر می کنید چهار سایت 

که این مطالب را منتشر می کنند هدف شان انفجار است؟ خیر؛ 

آنها بیشتر به دنبال به هم ریختن فضا هستند تا اینکه  منفعتی 

به آنها برسد. نمی شود همه چیز را در فضای عمومی گفت آن هم 

در برهه ای که یک حرف که زده می شود، هزار تفسیر از آن پدید 

می آید. من هم حاضرم در حیطه وظایفم به استقلال کمک کنم 

و آدمی نیستم که به طور مثال در مباحث فنی یا در مواردی که به 

هیات مدیره ارتباطی ندارد ورود کنم. 

حالا که دغدغه اســـتقلال را دارید، چـــه قولی به هواداران 

استقلال می دهید؟

اول باید عرض کنم که هنوز حکم من نیامده و تا روزی که این بحث 

قانونی  شود، باید صبر کرد. در وهله بعدی اینکه نمی توان قولی 

داد، اما در صورتی که به صورت رسمی عضو هیات مدیره استقلال 

شـــوم، باید اختیارات لازم را داشته باشم تا بتوانم تصمیماتی را 

اعمال کنم. الان خدا را شـــکر حداقل تکلیف کادرفنی مشخص 

شـــده و حالا یک ســـری تکالیف بر دوش باشگاه است که باید با 

تامین آنها و حمایت مالی و معنوی از بازیکنان و کادرفنی شرایط 

موفقیت تیم را فراهم کند. 

ایوانکوویچ 

نه به پرسپولیس 

تخفیف داد، نه 
 

به فدراسیون

پرداخت 64 درصد به اداره مالیات کرواسی؟

 خواجه وند: براساس  قوانین ایران 
پرداخت می کنیم

مخالفت وزارت ورزش با استعفای عرب

 کالدرون تهدید کرد
اما به اندازه استرا حامی ندارد

یحیوی: همه دیدند پرسپولیس بعد از من به چه فضاحتی افتاد!

امیدوارم در استقلال فرهادسوزی نشود

شیرآقایی سرمربی تیم ووشوی دانشگاه آزاد اسلامی:

جوان گرایی کردیم و نتیجه گرفتیم


